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Zápis ze 17. zasedání Akademického senátu FCHI (2. 3. 2018) 

 (číslováno od ustavení senátu po volbách v březnu 2017) 
 

Přítomni:  Doc. Ing. Vladimír Setnička, Ph.D. 402 

Dr. Ing. Pavel Vrbka 403 

Ing. Zdeněk Grof, Ph.D. 409 

Ing. Marek Šoltys, DSP 

  Ing. Dušan Kopecký, Ph.D. 444 

Ing. Jan Švihlík, Ph.D. 445 

Bc. Petr Kovář, student 

 

Omluveni: RNDr. Jana Maxová, Ph.D. 413 

Ing. Patrik Fagan, DSP 

 

 

Hosté:   Prof. RNDr. Marie Urbanová, CSc., děkanka,  

 

 

Program zasedání: 

1) Schválení zapisovatele 

2) Schválení programu 

3) Seznámení s informacemi z kolegia děkana z 27. 2. 2018. 

4) Různé 

 

Ad 1 a 2 programu: 

AS schválil zapisovatele (P. Vrbka, schváleno 7-0-0) a program zasedání (schváleno 7-0-0) 

Ad 3: Seznámení se s výsledky zasedání kolegií děkana z 27. 2. 2018: 

Zápis z kolegia děkana: 

……bude doplněno…. 

 

AS zdůrazňuje stále aktuální informaci o cenách Francouzského velvyslanectví, o dalším 

postupu akreditací, o zahraničních návštěvách a hlavně o navýšení stipendia PGS. 

 

Ad 4: Různé: 

a) Paní děkanka referovala o schůzce ohledně předmětu Biochemie: studenti poukazují na 

nestejné úrovně obtížnosti zkouškových testů a požadavků zkoušejících. Konstatovala, že 

problém je v řešení. 

https://fchi.vscht.cz/files/uzel/41846/0002~~83YxtDAwNDYAAA.pdf?redirected
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b) Ing. Grof poukázal na normu US instituce NIST týkající se standardů pro přístup do 

počítačových sítí. Aktuální změna pravidel na VŠCHT je v rozporu s nejnovějšími stanovisky 

NIST: požadavky na strukturu hesla (aspoň jedna číslice, velké písmeno, apod.) a povinnou 

změnu hesla v pravidelných intervalech jsou považovány za přežité, kontraproduktivní a 

nevedoucí k významnému zvýšení bezpečnosti sítě. Z hlediska AS je nejvíce kontroverzní 

nová povinnost měnit heslo s 6 měsíční periodou. AS konstatuje, že chybí zdůvodnění, proč 

se to děje; existuje domněnka, že to souvisí s řešením projektu OPVVV (elektronické 

podepisování výkazů práce). V tom případě ale není zřejmé, proč se opatření týká všech 

studentů. 

 

 

c) Ing. Šoltys referoval o vývoji v kauze výpočetní technika (viz zápis ze 16. zasedání AS 

FCHI): problémem je pravděpodobně 3týdenní dodací lhůta a také fakt, že nastavené 

podmínky (oprava do 2. dne, 3 roky záruka) nejsou natolik atraktivní, aby se do výběrového 

řízení hlásilo více firem. AS FCHI vyzývá AS VŠCHT, aby pro příští výběrové řízení byly 

změněny jeho podmínky (zkrátit dodací lhůtu, rezignovat na 3letou záruku a lhůtu oprav do 2. 

dne) 

 

Další řádné zasedání AS v pátek 6. 4. 2018 ve 13:00 na děkanátě. 

 

 

Zapsal a za správnost ručí: Dr. Ing. Pavel Vrbka 

                               předseda AS 

 


